نشرها صبرنيوز - NEWS SBR السبت, 07 مايو 2005 13:18 - تم التحديث في السبت, 07 مايو 2005 13:18

SOUTHERN DEMOCRATIC ASSEMBLY SOUTH YEMEN

For self-determination to South Yemen's people

Tel: 0044-7958149412

Email: dr_abdullah48@yahoo.co.uk

Web: www.tajaden.org



التجمع الديمقراطي الجنوبي (تاج) اليمن الجنوبي

> من أجل تقرير المصير لأبناء اليمن الجنوبي

السيد/ توني بلير رئيس الوزراء البريطانى المحترم



يرفع إليكم التجمع الديمقراطي الجنوبي (تاج)، وهو تجمع سياسي تأسس في المملكة المتحدة في 7 يوليو 2004، اصدق التهاني بمناسبة الفوز التاريخي لحزبكم (حزب العمال) في الانتخابات البرلمانية التي جرت يوم الخميس 5 مايو الجاري 2005، وهذا الفوز إنما يعطي داللة واضحة وصادقة على تمسك الشعب البريطاني بسياسة حزبكم الداخلية والخارجية، كما أن هذا الفوز نعتبره نحن في (تاج) انتصارا لكل المدافعين عن الديمقراطية والتحرر من الأنظمة الاستبدادية في العالم، وعلى وجه الخصوص في الشرق الأوسط المنطقة التي تئن شعوبها المقهورة من أنظمة استبدادية وديكتاتوريات قمعية وظالمة وفاسدة تجاوزها الزمن. إننا في التجمع الديمقراطي الجنوبي (تاج) إذ نحيي موقفكم الشجاع الذي أظهرتموه في دعمكم للإصلاحات الديمقراطية ومكافحة المفتر في الشرق الأوسط وأفريقيا، فإننا نعول كثيرا على موقفكم لنصرة قضية أبناء اليمن الجنوبي الذي يطالبون بتقرير المصير ووفقا لقرارات مجلس الأمن الدولي 294 169 الذي صدرت خلال حرب 1994 ضد نظام اليمن الشمالي الذي رفضها وظل يمارس أبشع أنواع الاحتلال على أبناء المجنوب باسم الموحدة.

مرة أخرى نبارك فوزكم التاريخي الذي حققه حزبكم، ونتمنى أن تبقى قضية الجنوب اليمني من بين أبرز القضايا التي سيوليها اهتمامه على صعيد السياسة الخارجية لبلادكم.

> المدكتور عبدالله أحمد بن أحمد رئيس التجمع الديمقراطي الجنوبي (تاج) المملكة المتحدة - لندن -

> > □ □ 2005□ / 05 / 06

رسالة تهنئة إلى تونى بلير من التجمع الديمقراطي الجنوبي (تاج)

نشرها صبرنيوز - NEWS SBR

السبت, 70 مايو 2005 13:18 - تم التحديث في السبت, 77 مايو 2005 13:18

Mr Tony Blair Prim Minister of the United Kingdom

We, the Southern Democratic Assembly (TAJ) the party that was established in the United Kingdom in 7th July 2004 would like to take the opportunity to congratulate you on the historical success that the Labour Party has reached on Thursday 5th May 2005. We belief that your success in this election is a real reflection to the British people's support to your foreign and interior policy. Our party (TAJ) considers this success as a victory to all defenders of the democracy and liberation off tyranny regimes all over the world mainly in the Middle East where the old and backward dictatorial regimes still existing.

The southern Democratic Assembly (TAJ) highly appreciates your courageous attitude in your support to the democratic reforms and the fight against the poverty in Africa and the Middle East and we are so eager to your support to the cause of southern Yemen's people who are striving for their future and for self-determination according to the Security Council's resolutions 924 and 931 which were issued during 1994's war.

The North Yemen has refused these resolutions and continues practicing all sorts of occupation in the name of the unification.

Once again we congratulate you on the big success to you party and we hope you will take in consideration in your foreign policy's agenda the support to South Yemen's cause.

Dr. Abdullah Ahmed

President

London

Email:Dr_abdulah48@yahoo.co.uk

6th May 2005